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“Europa sí, però volem saber 
quin és el cost que l’acord té 
per al país.” Així de contundent 
es va mostrar ahir el president 
suplent del grup parlamentari 
liberal, Jordi Gallardo, en la re-
unió de poble que la formació 
va celebrar a Encamp, on, igual 
que a la de la Massana, van vo-
ler deixar clara la posició de 
Liberals d’Andorra respecte de 
l’acord d’associació. 

En aquest sentit, Gallardo, 
que va repassar els 14 punts 
de la formació sobre aquesta 
qüestió, va demanar novament 
a l’executiu la realització d’un 
estudi per avaluar l’impacte que 
tindrà per al país aquest acord 
d’associació, un impacte que, va 
recordar, també han demanat 
conèixer les principals organit-
zacions empresarials i la Cam-
bra de Comerç.

Per la seva part, el parlamen-
tari Ferran Costa va incidir en 
projectes d’àmbit nacional però 
amb una clara incidència a la 
parròquia, com seria el projec-
te per traslladar el ministeri de 
Cultura a l’hotel Rosaleda, un 
aspecte que des de la formació 
liberal es veu amb bons ulls a 
diferència de l’ús que es voldria 
donar a l’edifici de Radio Andor-
ra, on no els satisfà la línia mar-
cada per l’executiu.

En la reunió, que va aplegar 
una quarantena de persones, va 
participar-hi també el conseller 
general lauredià Josep Majoral, 
que va expressar els temors de 
la formació davant la reforma 
de la llei del sòl que vol impul-
sar l’executiu i l’acord amb els 
comuns per a la cessió de sòl per 
a projectes d’interès nacional, i 
va acusar el Govern de “voler 
assumir tot el protagonisme de 
l’urbanisme al país”.

Finalment, els consellers libe-
rals a la corporació parroquial, 
Jordi Troguet i Maribel Lafoz, 
van posar de manifest nova-
ment la necessitat de trobar 
un marc legal per a l’acord d’in-
tencions del Comú d’Encamp 
amb Saetde i van evidenciar el 

“desgavell” en l’organització del 
personal de la corporació. En 
aquest sentit, Troguet va insis-
tir en les queixes perquè des del 
grup de la majoria “no se’ns vol 
lliurar l’organigrama”. 

D’altra banda, els consellers 
comunals van lamentar que el 
marc pressupostari no inclogui 
cap gran inversió per als pro-
pers tres exercicis i que totes 
les despeses previstes siguin 
actuacions de manteniment. 
Així mateix, Troguet i Lafoz van 
criticar també l’elevada inversió 
que el Comú fa sota el paraigua 
de Cultura per a concerts com 
el de la revetlla de Sant Joan de 
demà o altres actes festius i que 
“no tenen un retorn important” 
per a la parròquia.

LdA insisteix en l’estudi d’impacte 
abans de donar el ‘sí’ a Europa
La formació considera que el projecte del Rosaleda “serà bo per a la parròquia”
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Un moment de la reunió de poble de Liberals d’Andorra d’ahir a Encamp.
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Després de la darrera sessió 
de control al Govern, Social-
democràcia i Progrés (SDP) 
va denunciar ahir la manca de 
projecte de l’executiu i que vagi 
posposant reformes impor-
tants que cal emprendre, com 
ara la sanitària. “En cinc anys 
el més calent és a l’aigüera”, va 
dir el conseller general de la for-
mació, Víctor Naudi, que va re-
marcar que les actuacions que 
s’han d’emprendre en aquest 
àmbit ja no es poden dilatar 
més. La formació va denunciar 
que l’executiu respongui amb 
evasives, que tot estigui en es-
tudi cinc anys després i que es 
limiti a donar les culpes de tot 
als governs anteriors.

Naudi va exposar que du-
rant el Govern socialdemò-
crata es van marcar les línies 
d’aquesta reforma, però DA 
encara està estudiant la carte-
ra de serveis, després de cinc 
anys. SDP també va indicar 
altres qüestions que també 
estan aturades, com la modi-
ficació de les competències i 
transferències, i va lamentar 
la manca de seguretat jurídica 
provocada per les accions mal 
encaminades impulsades per 
l’executiu i el fet que sempre 
s’arribi tard. Això també s’ha 
produït, diuen, en el conveni 

d’intercanvi automàtic d’infor-
mació fiscal, que es votarà el 28 
de juliol. Naudi va assenyalar 
que les reserves que hi ha fet el 
Govern els semblen de “sentit 
comú” i que no han de trobar 
impediments.

Per últim, el partit va criti-
car que el Govern es plantegi 
estudiar ubicar al Valira un parc 
d’aigües braves. “Sorprèn que 
anunciï el projecte quan en el 
pressupost del 2016 hi havia 
una font”, va dir el secretari 
d’organització, Joan Marc Mira-
lles, que considera que no sem-
bla que les dues activitats pu-
guin ser compatibles. També va 
remarcar altres dificultats, com 
el fet que hi hagi moltes zones 
canalitzades i sense llera i que el 
cabal sigui controlat per FEDA.

SDP denuncia que després 
de 5 anys de DA la reforma 
sanitària es vagi ajornant

Víctor Naudi.
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Tot i que la voluntat del Comú 
d’Andorra la Vella era traslladar 
la Casa Pairal a la plaça del Po-
ble a finals d’estiu, la consellera 
de Social, Ester Vilarrubla, va 
confirmar ahir, en la festa de 
cloenda de les activitats de la 
gent gran, que finalment la mu-
dança es materialitzarà de cara 
a la tardor “o als inicis d’hivern 
com a molt tard”. Tot i recalcar 
que “la bona notícia és que el 
trasllat es farà segur”, Vilar-
rubla va explicar que ja hi ha 
una empresa que disposa de la 
licitació de l’obra, però el Comú 
“ha volgut respectar el negoci 
de la persona que té conces-

sionat el bar de la plaça”, i per 
aquest motiu les obres comen-
çaran al setembre. 

Precisament, ahir uns vui-
tanta padrins van poder provar 
totes les activitats que s’ofe-
reixen a les cases pairals d’An-

dorra la Vella participant en la 
cloenda de les activitats de les 
cases pairals de la capital, a la 
plaça Lídia Armengol. Concre-
tament es va organitzar tretze 
tallers, dividits en tres blocs: 
mental, creatiu i físic. 

El trasllat de la Casa Pairal de la 
capital es posposa fins a la tardor

gent gran
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Un moment de la festa de cloenda, en una de les activitats, ahir. 
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